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Verslag Algemene Ledenvergadering 2 november 2018 
___________________________________________________________ 
 
 
Het Algemeen Bestuur van Roda’46 nodigt alle leden uit voor de  
Algemene Ledenvergadering op vrijdag 2 november 2018. 
 
 
Agenda  
 
1. Opening 

De voorzitter, Onno Schneiders, opent de vergadering en heet de aanwezigen 
welkom. 

 
2. Mededelingen 

Afmeldingen van: 
• Ad Beyaard 
• Jeroen visser 
• Gert Veer 
• Koen Bakkenes 
• Wim Bakkenes 
• Meindert Vlugt 
• Bastiaan de Kruyff 
• Martin Rous 
• Sandra Rous 
 
Er wordt door de vergadering een minuut stilgestaan vanwege het overlijden van 
onderstaande leden. 
• Koen Bijkerk (lid van verdienste) 
• Andries Veenendaal (lid van verdienste)  
• Koen Ritter 
 

3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

4. Notulen ALV – 17 november 2017 
Er zijn geen opmerkingen, het verslag wordt vastgesteld. 
 

5. Jaarverslag 2017-2018 
Het seizoen 2017-2018 is met een negatieve begroting afgesloten.  
Voornaamste oorzaken zijn teruglopende kantineinkomsten door o.a. het besluit 
van de KNVB over de nieuwe indeling van het seizoen. Daarnaast zijn de sponsor 
inkomsten teruggelopen. 
De rest van de kosten is in balans. 
Komende jaren moet gekeken worden hoe Roda de kosten nog verder kan 
reduceren om de omzet te verhogen. 
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Vragen: 
Een verwachting zou kunnen zijn dat door de ingebruikname van de nieuwe 
kantine de energiekosten zouden dalen? De algemene tendens is nu nog dat 
de energiekosten stijgen. 

• Het effect van de maatregelen zoals dakisolatie en spouwmuurisolatie is pas 
zichtbaar volgend jaar. Maatregelen zijn per juli/augustus aangebracht. 

 
6. Financieel jaarverslag 2017-2018 

De penningmeester brengt verslag met betrekking tot de financien van het het 
jaar 2017-2018. De exacte cijfers zijn ter inzage bij het Algemeen Bestuur en 
terug te vinden in de samenvatting die is gemaakt door de penningmeester.  
 

7. Verslag kascommissie (decharge) 
De kascommissie bestaande uit Kees Verweij, Bart Bos en Milo Hoogeveen, 
bevestigt de geschetste situatie. De sponsorinkomsten zijn sneller gedaald 
dan voorzien, de horeca inkomsten zijn gedaald door het KNVB-besluit het 
seizoen te wijzigen. De toernooien daarentegen zijn positief verlopen. 
Het is duidelijk waar de verliezen worden geleden en waar de omzetkansen 
liggen. De club streeft naar een gezond cash-positie en zal moeten kijken naar 
het prestatievoetbal en de huur van de velden. 
De kascommissie stelt voor aan de leden, de penningmeester van het 
algemeen bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid.  
 

8. Verbouwing kantine  
De kosten voor de verbouwing zijn € 187.000,-. AFAS heeft een belangrijke rol 
gespeeld bij de financiering. Naast dit is er anuit de de eigen middelen een 
bedrag gebruikt. Ook is er vanuit de verzekering, de belasting (btw), subsidie 
via RVO, crowdfunding en de verkoop van spullen nog inkomsten 
gegenereerd. Plannen voor de toekomst zijn: 
• Een verhoogd terras inclusief meubilair. 
• Nog wat wijzigingen doorvoeren met betrekking tot de bar 

 
9. Begroting 2018-2019 

Als er geen besparingen doorgevoerd worden koersen we af op een mogelijk 
verlies van 50.000 euro per jaar met als gevolg dat de nu nog gezonde eigen 
vermogenspositie van de club wordt aangetast. 
. 

10. Vaststelling contributie  
• Verhoging contributie januari 2019 5 % 
• Verhoging contributie juli 2019 5 % 
 
De contributieverhoging wordt vastgesteld, zoals voorgesteld in punt 11. 
 

11. Voorgestelde acties m.b.t. het begrotingstekort 
De verenigingsinkomsten en sponsorinkomsten lopen achteruit. Horeca-
inkomsten blijven nagenoeg gelijk. 
Het bestuur vraagt toestemmingen om een aantal maatregelen door te voeren: 
- een contributieverhoging per januari 5% 
- 2e contributieverhoging volgend seizoen (juli 2019) nogmaals 5%. 
- het ophogen van de opleidingsvergoeding voor selectiespelers (€ 4.000,-).  
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- Optie is een veld af te stoten (€ 11.000,-) . 
Gesprekken met de gemeente over de huur van de velden hebben 
ondanks grote inspanningen van het bestuur niets opgeleverd. Een veld 
afstoten lijkt nu de enige optie.  

- Besparen op consumptiebonnen (€  2.500,-). Oproep om zorgvuldig om te 
gaan met het uitdelen van consumptiebonnen. 

- bezuinigingen op materialen (€ 3000,-) 
 

Vrijwilligersbijdrage 
Het Algemeen bestuur deelt het voorstel om een onderzoek te doen m.b.t. de 
optie een verplichte vrijwilligersbijdrage in te voeren. Er komt mogelijk een 
moment dat Roda dit inderdaad gaat invoeren. Maar ook in dit geval zijn er 
mensen nodig die hier tijd in willen stoppen. Het systeem kost je vrijwilligers 
en het kost vrijwilligers ook tijd. 
Er is dan een systeem nodig van registratie en opvolging. Projectgroep is 
inmiddels ingesteld. 
 
Prestatievoetbal 
De sponsorinkomsten zijn niet toereikend om het (prestatie)voetbal te dekken. 
Het wil niet persé zeggen dat het wegstrepen van die kosten ook 
daadwerkelijk een besparing opleveren. Het eventueel wegsnijden van die 
kosten kan invloed hebben op andere posten (opbrengsten.) 
Roda is een van de weinige clubs waarop zowel op zaterdag en zondag 
(prestatie)voetbal wordt gespeeld. Het NOC/NSF traject zal inzichten bieden 
hoe de vereniging tegen prestatievoetbal aankijkt.  
Het bestuur wil dat de leden inspraak hebben bij grote besluiten. (Onder 
prestatievoetbal dient te worden verstaan zowel zaterdag, zondag als jeugd.) 
 
Contributieverhoging 
Op het besluit van de contributieverhoging per 1-1-2019 komt een opmerking 
uit de zaal; vinden de leden het niet vervelend dat zij in januari een rekening 
van 7 euro krijgen vooral omdat de eerste periode al is geïnd?  
Het bestuur is van mening van niet, er zal goed gecommuniceerd worden over 
deze verhoging. 
Op het moment dat Roda de prestatietoeslag heeft ingevoerd is er 
onderzoeken gedaan naar de contributie van Roda in verhouding tot 
omliggende clubs. Die lag toen vrij hoog. De laatste jaren is hier geen 
onderzoek meer naar gedaan en het is ook vrij ondoorzichtig. De 
kascommissie geeft aan dat zij hebben gekeken maar dat bijvoorbeeld ten 
opzichte van hockey de contributie vrij laag is. 
Een contributieverhoging tijdens het seizoen is toegestaan. 
Geen enkel kind zal de dupe worden van deze contributieverhoging.  
Binnen Roda zijn hier regelingen (o.a. stichting Boom) voor.  

 
Velden 
Alle verenigingen in Leusden moeten steeds meer huur gaan betalen voor de 
huur van de velden. Percentages zijn nog niet bekend. Wel wordt een index 
toegepast. 
Het is geen optie om de velden in eigen beheer te nemen dan moet de grond 
gekocht gaan worden. Dat is een onhaalbare zaak. 
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In 2020 wordt de toplaag van de velden 3 en 4 vervangen door de gemeente. 
Deze kosten zijn gedekt. 
 
Conclusie is dat er maatregelen genomen moeten worden om de club 
financieel gezond te maken en houden. Dus de overweging om 1 of meerdere 
velden op te zeggen behoort tot een van de maatregelen om deze gezonde 
financiële positie te handhaven. 
 

12. Extra Algemene Leden Vergadering 25 januari 2019 
Voorgesteld wordt een extra ALV in te plannen die specifiek over de nemen 
maatregelen zal gaan w.o. (prestatie) voetbal en de vrijwilligersbijdrage gaan. 
Mogelijk zullen ook nieuwe maatregelen tot uitvoer worden gebracht. 
 
In projectgroepen worden plannen uitgewerkt met betrekking tot 
prestatievoetbal en een (verplichte) vrijwilligersbijdrage. 
We gaan onderzoeken of we taken verplicht kunnen stellen.  
 

 
13. Verkiezing kascommissie 

Bart, Milo en Kees stellen zich wederom beschikbaar voor de kascommissie. 
De vergadering is akkoord en de Kascommissie is vastgesteld. 
 

14. Verkiezing Algemeen Bestuur: 
 
1. Aftredend per eind seizoen 2018-2019 niet herkiesbaar voorzitter:  

        - Onno Schneiders –  

Met dien verstande dat hij zijn functie direct neerlegt wanneer er een 
andere kandidaat zich aandient. 

2. Aftredend en niet herkiesbaar : secretaris - Arnold Jansen 

3. Aftredend en niet herkiesbaar:   - Hans Peter Kok 

Hans Peter Kok heeft ook aangegeven bij voorkeur zijn functie neer te 
leggen. Hij blijft tot eind van het seizoen. De voorzitter vraagt de leden op 
zoek te gaan naar een nieuwe jeugdvoorzitter. 

4. Kandidaat Sander Kooy, voor de functie van secretaris  

a. Voorzitter vraagt instemming van de vergadering voor deze 
voordracht. 

De vergadering stemt in met deze voordracht. 

5. Kandidaat Herwin Mars, voor de functie lid Algemeen Bestuur (portefeuille 
Sponsoring. Bestuurswisseling:  

a. Voorzitter vraagt instemming van de vergadering voor deze 
voordracht 
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De vergadering stemt in met deze voordracht. 

6. Kandidaat Arnold Jansen, voor de functie lid Algemeen Bestuur 
(portefeuille nader in te vullen.)  

a. Voorzitter vraagt instemming van de vergadering voor deze 
voordracht 

De vergadering stemt in met deze voordracht. 

15. Rondvraag 

• Guido Koelstra, is er al een besluit genomen over het voorstel de 35-plus 
vergoeding per team te laten betalen? Maandagavond tijdens de 
vergadering van het AB zal een besluit worden genomen ‘ 

• Rik Buunk, is er bekend wat een uur lampenbranden kost op ons complex, 
22,5 euro voor een half uur. 

• Rik Buunk, Wat is de termijn wanneer sponsorkleding geleverd moet 
worden vanaf moment van bestellen? Op 23 juli wat bestelt en nog steeds 
niet binnen. Herwin Mars neemt dit mee naar de sponsorcommissie. 

• Chris, voldoet Roda aan de AVG-eisen? Nog niet maar dit wordt zo snel 
als mogelijk opgepakt. Er is landelijke wetgeving, je moet als vereniging 
aantonen dat je plannen hebt maar van implementatie is het nog niet 
gekomen. 

• Gert is er ruimte voor een internationaal toernooi? Zeker, definitieve status 
is nog niet bekend. Herwin ligt toe dat de commissie hier mee bezig is. Het 
speelschema speelt parten bij de organisatie. Het is moeilijk het speelveld 
rond te krijgen vanwege het speelschema. Eind deze maand zal er meer 
bekend zijn. 

• Ko ontvangt graag een lijst met de tarieven van sponsorborden langs het 
hoofdveld. Ko en Herwin pakken samen het contact met de Lidl op. 

• De voorzitter licht zijn besluit om te stoppen kort toe. 
 

16. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten. 
 


